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INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 
Vastgesteld 8 april 2010 

Binnen de vaste commissie voor Economische Zaken hebben enkele 
fracties de behoefte om over de brief van de minister van Economische 
Zaken inzake de geannoteerde agenda informele VTE-Raad (Telecom) d.d. 
18-21 april 2010, enkele vragen en opmerkingen voor te leggen. 

De vragen en opmerkingen zijn op 8 april 2010 aan de minister van 
Economische Zaken voorgelegd. Bij brief van [datum] zijn ze (door {) 
beantwoord. 

Inhoudsopgave Blz. 
• Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 

° Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van het 
CDA 
° Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de 
SP 
° Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de 
VVD 

• Reactie van de minister van Economische Zaken 
 

I. VRAGEN EN OPMERKINGEN VANUIT DE FRACTIES  

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van het CDA 

De leden van de CDA-fractie zijn benieuwd wat de inzet van het kabinet is 
met het oog op de Digitale Agenda. Wordt bijvoorbeeld ook gestreefd 
naar meer harmonisatie? Denk hierbij aan de tarieven, eisen, 
voorwaarden en marktaandelen van private partijen. Ook willen deze 
leden weten of de Europese Unie de norm wordt voor wat in de verschil-
lende landen kan en mag. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de SP 

De leden van de SP-fractie hebben een aantal vragen over de Nederlandse 
prioriteiten tijdens de informele Raad en bij de implementatie van de 
Digitale Agenda. 

Deze leden vragen wat Nederland concreet in gedachten heeft bij het 
«krachtig stimuleren van open standaarden». Op welke concrete wijze zou 
de Europese Unie hier volgens Nederland invulling aan kunnen geven? 

Deze leden kunnen zich grotendeels vinden in de prioritaire thema’s, 
vooral de integrale benadering van het spectrumbeleid en beleid voor 
(vaste) breedbandnetwerken spreekt deze leden aan. 

Wel vragen de leden van de SP-fractie waarom thema’s als veiligheid 
(denk aan de kwetsbaarheid van systemen voor hackers en beveiliging 
tegen virussen en spyware) en privacy (denk aan dilemma’s die ontstaan 
door bijvoorbeeld het gebruik van zoekmachines, het gebruik van 
netwerksites en het ontstaan van «cloud computing») niet genoemd 
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worden als prioriteiten. Zou het kabinet ook aan deze thema’s prioriteit 
willen geven? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de VVD 

De leden van de VVD-fractie hebben met belangstelling kennis genomen 
van de Nederlandse inzet voor de informele VTE-Raad (Telecom). 

Deze leden waarderen de inzet van het kabinet om de voortgang van de 
nieuwe ICT-agenda te bevorderen. 

In dat licht verzoeken deze leden het kabinet tijdens de informele 
VTE-Raad extra aandacht te vragen voor de Europese breedbandstrategie. 
Het bespreken van de mogelijkheden van draadloos breedband internet 
(bijvoorbeeld in buitengebieden waar aansluitingen op glasvezel moeilijk 
en niet rendabel zijn) kan een belangrijke rol spelen in de vooruitgang van 
breedband internet aansluitingen voor de Europese consument. 

II. REACTIE VAN DE MINISTER  

De voorzitter van de commissie, 
Timmer 

De adjunct-griffier van de commissie,
Van der Velden
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